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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2022. december 6-án 14:00 órakor a MEE központi irodájában 

és Teams-en megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna 

Markovics Zsolt, Németh Bálint, Székely Csaba  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 

meghívottak közül jelen voltak: Nagy János, Madarász György, Hollósy Gábor, Kovács 

László, Rejtő János, Orlay Imre, Mohos András,  Rubint Dezső, Belső Tibor, Pipicz 

Mihály, Karacsi Márk tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, 

Kovács András, Becker Péter állandó meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

 

Első napirendi pontként Gelencsér Lajos és Veisz Imre vezetésével a november 25/26-

án megtartott OET tapasztalatairól tárgyalt az Elnökség. 

• összességében igen sikeres volt a rendezvény; 

• a telefonos Slido applikáció kifejezetten jó és hasznos megoldás, a jövőben is 

célszerű alkalmazni; 

• több résztvevő jelezte, hogy a program túl feszes volt, kissé lazítani célszerű. 

A megbeszélés során –elkanyarodva a napirendi ponttól- a MAIT-tal kapcsolatban több 

fontos javaslat érkezett: 

• Székely Csaba hasznosnak vélte, hogy a MAIT saját magáról egy bemutatkozó 

anyagot készítsen, hogy jobban megismerjék őket; 

• Fontos volna a következő Vándorgyűlésre a Nulladik nap MAIT Találkozó 

tekintetében majd kiemelni és reklámozni, hogy arra nem csak a MAIT tagokat, 

hanem mindenkit várnak; 

• Gelencsér Lajos javasolta, hogy a MAIT bemutatásra készüljön majd egy külön 

podcast. 

 

Második napirendi pontként az Elnökség 2023. évi munkatervét tekintette át.  
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Székely Csaba javasolta, hogy az első 2022.01.17-i elnökségi ülés napirendjébe kerüljön 

bele a már 5 éve passzív tagok tagsági jogviszonyának felmondása. Az Elnökség ezzel 

egyetértett. 

 

18/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 9 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

jóváhagyta az Elnökség 2023. évi munkatervét. 

  

Harmadik napirendi pontként az Elnökség áttekintette az Egyesület 2023. évi 

Programtervét. Kérte, hogy a Szervezetek ezt folyamatosan frissítsék. A Programterv a 

honlapra felkerül. 

 

19/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 10 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

jóváhagyta az Egyesület 2023. évi Programtervét 

 

Negyedik napirendi pontként Kiss Zsuzsanna ismertette a 2022. év várható pénzügyi 

eredményét és a 2023. évi pénzügyi tervet. 

• a 2022. év várhatóan nyereséges lesz, az eredmény mintegy 28 MFt-tal 

magasabb lesz a tervhez képest. 

• a 2023. év tekintetében mintegy 6 MFt eredményt terveztek. 

 

20/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 11 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

jóváhagyta az Egyesület 2022. év várható pénzügyi eredményét és a 2023. évi pénzügyi 

tervét. 

 

Ötödik napirendi pontként a megküldött Mérlegütemtervet hagyta jóvá az Elnökség. 

 

21/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 11 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

jóváhagyta az Egyesület Mérlegütemtervét. 
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Hatodik napirendi pontként Nagy János a MEE VTT 2022. évi szakmai beszámolóját 

ismetette, majd a 2023. évi terveiről beszélt. 

 

22/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 12 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

jóváhagyta MEE VTT 2022. évi szakmai beszámolóját és a 2023. évi terveit. 

 

Hetedik napirendi pontként Nagy János a MEE VTT 2023. pénzügyi tervét ismertette. 

A terv 2023. évre 1,5 MFt negatív eredményt tartalmaz. Az Elnökség felkérte Nagy 

Jánost, hogy a tervet próbálják meg legalább nullszaldósra kihozni és ezt a következő 

elnökségi ülésre jóváhagyásra beterjeszteni. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Kovács László a MEE VET 2022. évi szakmai 

beszámolóját és a 2023. év pénzügyi tervét ismetette. A jövő évre tervezett negatív 

eredményt az idei év regisztrált villanyszerelő képzés dömpinggel magyarázta, a 

veszteség fedezete az idei évi bevételekből finanszírozható lesz. 

 

23/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 12 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

jóváhagyta a MEE VET 2022. évi szakmai beszámolóját és a 2023. év pénzügyi tervét.  

 

Kilencedik napirendi pontként Veisz Imre ismertette a Társaságok, Szakosztályok, 
Elnökségi Bizottságok és Elnökségi Szakmai Bizottságok beszámolóinak 2023-ra 
tervezett időpontjait. A táblázatot a jelenlevők néhány helyen pontosították, 
kiegészítették. 
 

24/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 12 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

felkéri a Társaságokat, Szakosztályokat, Elnökségi Bizottságokat és Elnökségi Szakmai 

Bizottságokat, hogy beszámolóikat a vállalt időpontokban tartsák meg. 

 

Tizedik napirendi pontként Veisz Imre felkérte az Elnökséget, hogy a korábban 
megküldött „Felhívás a MEE 2023-as díjakra jelölésre” dokumentumot hagyja jóvá. 
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Jelezte, hogy a következő elnökségi ülésen a 2023. évi Díjbizottságok összetételét majd 
jóvá kell hagyni, mert a rotációs elv alapján a delegáltak tekintetében változások lesznek. 
Az iroda az érintett Szervezeteket már felkérte a jelölésre. Az iroda a következő elnökségi 
ülésre a díjösszegek emelésére is javaslatot fog tenni. 
 

25/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 12 igen, 0 nem, 0 fő tartózkodásával 

egyetértett a MEE 2023-as díjfelhívásának megjelentetésével.  

 

Tizedik napirendi pontként Kovács László ismertette a 2022. évi regisztrált 
villanyszerelő képzés elszámolását. Többen jelezték, hogy a munkában résztvevő 
Szervezetek a korábbinál kevesebb pénzt kapnak, ami nem felel meg a megállapodásnak 
és az Elnökségi döntésnek. A következő elnökségi ülésig a Gazdasági Bizottság a MEE 
VET-tel közösen megvizsgálja ezt, és írásos jelentést készít az Elnökség részére. 
 

Tizedik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette a Berettyóújfalui-Karcagi és Debreceni 
Szervezete közös programhoz a támogatáskérésüket. Szakmai kirándulás keretében baráti 
találkozót tartalmaz a program. 
 

26/2022. számú határozatával az Elnökség jelenlevő tagjai (6 fő igen) és az Elnökség 
tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 11 igen, 0 nem, 0 fő 
tartózkodásával jóváhagyta a támogatási kérelmet azzal, hogy az „Eljárásrend 
a szervezeti egységek rendezvényeinek pályázatos támogatására.” dokumentumban 
leírtakat az elszámolt támogatási összeg ne haladja meg.. 
 

Egyebek napirendi pontban Orlay Imre jelezte, hogy az ÉMAKO 2023-ban is közösen 
vállalt egy lapszámot a szegedi szervezettel. Kérte Pipicz Mihályt, hogy minél előbb 
egyeztessenek a jövő évi közös Elektrotechnika szám tartalmával kapcsolatban.  
Továbbá, hogy a Miskolci szervezetben két Kolozsvári szakközépiskolai tanár tag van. 
Szeretnének kapcsolatba lépni Miskolci szakközépiskolákkal, megismerni a magyar 
szakképzést, és oktatási anyagokat.  Sikerült kapcsolatot teremteni a miskolci Szemere 
Bertalan iskolával egy teams értekezleten. Abban maradtak, hogy januárban elindítanak 
egy személyes kapcsolatfelvételt az iskolák és a diákok között. Ehhez a miskolci 
szervezet is felajánlotta, hogy az utazáshoz igyekszik támogatást nyújtani.  
 
Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt és Ünnepi jókívánságokkal lezárta 

az ülést. 

2022. december 06. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 
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